
 

 
Enkel fråga gällande Malmö stads flygande till Simon Chrisander, 

kommunalråd för stadsbyggnad och miljö. 

 
Malmö Stads resepolicy anger att resor som görs i tjänsten ska ske på ett hållbart och 

klimatvänligt sätt. Ändå har granskningar visat att en alldeles för stor andel av 

tjänsteresorna sker med flyg, även på kortare distanser. Med anledning av detta 

yrkade Miljöpartiet på senaste kommunstyrelsesammanträdet att Malmö Stad ska 

följa upp efterlevnaden av resepolicyn, vilket tyvärr Socialdemokrater och Liberaler 

röstade nej till. Efter det har dock motsvarande yrkande vunnit bifall i en rad 

nämnder, där resandet kommer följas upp på förvaltningsnivå. 

 

Simon Chrisander tar själv upp, i en film publicerad av Liberalerna i Malmö, med 

anledning av Miljönämndens budget 2019 att resepolicyn kommer ses över för “...att 

klimatpåverkan som finns från de resor som sker är relativt liten då”. För att känna 

till hur stor klimatpåverkan anställdas och politikers resor har, krävs en granskning 

av resorna. För oavsett hur bra resepolicy staden har, så gör den ingen nytta om 

ingen följer den. 

 

Min fråga till Simon Chrisander är därför: 

 

-  kommer du verka för att Malmö stad kontrollerar efterlevnaden av 

resepolicyn? 

 
 

__________________________ 

Märta Stenevi, gruppledare MP 
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